
فرهنگوهنر
پيامبراعظم)ص(:

هر كس پيرمردى را به خاطر پيرى او گرامى بدارد، خداوند او را 
از سختى و هراس روز قيامت در امان قرار خواهد داد.

نشانی:خيابانانقلاباسلامي،بينحافظوخيابانوليعصر)عج(،كوچهسعيد،پلاك9روزنامهسياسی،فرهنگی،اجتماعی،اقتصادی
روابطعمومي:66413792تلفن:66413783نمابر:66414137
info@vatanemrooz.ir:پستالکترونيک  @vatanemrooz:پيامرسان
چاپ:موسسهجامجمبرتربرناتوزیع:نشرگسترامروز:61933۰۰۰

صاحبامتيازومدیرمسؤول:محمدآخوندی
مدیرعامل:رضاشکيبایی

سردبير:سيدعابدیننورالدینی

چهارشنبه16فروردین14۰2
شماره3731 وطنامروز

آخرینسکانسهایفصلبيزانس
»سلمانفارسی«

گروه تولید »سلمان فارسی« به کارگردانی سیدداوود 
میرباقری همچنان در منطقه »آبس��رد« واقع در دماوند 
- فیروزک��وه مش��غول تصویربرداری هس��تند و آخرین 
سکانس های فصل بیزانس این مجموعه را تصویربرداری 
می کنن��د. به گزارش »وطن ام��روز«، مجموعه تاریخی 
»سلمان فارسی« به تهیه کنندگی حسین طاهری مدتی 
است در منطقه آبسرد و در لوکیشنی به نام کاروانسرای 
عقیق در حال تصویربرداری است. تاکنون یک سوم این 
کار به پایان رسیده و دوسوم آن باقی مانده که قرار است 
بعد از منطقه آبسرد، عوامل تصویربرداری فصل ایران این 

مجموعه تاریخی را آغاز کنند.
علیرضا شجاع نوری، محمدرضا هدایتی و فرهاد اصلانی 
از جمله بازیگرانی هستند که اکنون مقابل دوربین »سلمان 

فارسی« در آبسرد ایفای نقش می کنند.
شجاع نوری در این سریال نقش دوران میانسالی و پیری 
س��لمان فارسی را بازی می کند. فرهاد اصلانی هم نقش 
تاجر را در این مجموعه ایفا می کند. محمدرضا هدایتی 

هم با گریمی متفاوت مقابل دوربین رفته است.
»سلمان فارسی« به زودی وارد تصویربرداری بخش های 
ایران باس��تان و ساسانی خواهد شد و طبق گفته داوود 
میرباقری، کارگردان آن، پخش این مجموعه تاریخی به 

سال ۱۴۰۵ می رسد.

توجهرهبرانقلاببهرادیوتلاوت
برایدومينسالمتوالی

معاون صدای رسانه ملی گفت: رهبر معظم انقلاب 
برای دومین س��ال متوالی تلاش هم��کاران در رادیو 
ت��لاوت را م��ورد توجه و لطف خویش ق��رار دادند. به 
گزارش »وطن امروز«، علی بخشی زاده، معاون صدای 
رس��انه ملی افزود: خداوند منان را ش��اکریم که به ما 
نعمت بهره مندی از هدایت های رهبری حکیم و فرزانه 
را ارزانی داش��ت. اینک به ش��کرانه آنکه رهبر معظم 
انقلاب )مدظله العالی( برای دومین سال متوالی تلاش 
همکاران در رادیو تلاوت را مورد توجه و لطف خویش 
قرار داده اند، سجده شکر به جا می آوریم و سر تعظیم 

بر آستان حضرت ربوبی می ساییم.
او تأکید کرد: با تبریک این درخش��ش و موفقیت به  
ریاس��ت محترم س��ازمان و خانواده بزرگ رسانه ملی و 
همکاران پرتلاشم در حوزه معاونت صدا و پرسنل خدوم 
رادیو قرآن بویژه دست اندرکاران رادیو تلاوت به مصداق 
کلام حکیمانه » من لم یشکر المخلوق لم یشکر الخالق«، 
از مساعی جمیله خادمان قرآن در رادیو تلاوت تقدیر و 
تش��کر می ش��ود و با عزمی راسخ در جهت ترویج و نشر 

معارف قرآنی هم پیمان می شویم.
ب��ا توجه به  اعلام رضایت مق��ام معظم رهبر انقلاب 
)مدظله العالی( از رادیو تلاوت در چندین نوبت در محفل 
انس با قرآن، همچون 3 فروردین ۱۴۰2 بخشی از بیانات 

ایشان درباره رادیو تلاوت بدین شرح است:
»بنده رادیو ت��لاوت را... گوش می کنم. هر زمانی که 
تلاوتی را می شنوم که به نظرم جذاب و پخته و برجسته 
می آید، از ته دل خدا را شکر می کنم، و بحمدالله این اتفاق 
زیاد می افتد. البتّه در حال حاضر یک کار در رادیو تلاوت 
انجام می شود که مورد توجه من است؛ قبل از آنکه تلاوت 
را پخش کنند، آن مجری از روی همین تفاسیر متداولی 
که وجود دارد، مجملی از مضمون یک یا دو آیه از آیاتی را 
که بنا است قاری بخواند بیان می کند؛ خیلی خوب است؛ 
این خیلی خوب است. مثلاً قاری ممکن است بیست آیه، 
سی آیه را بخواند، این ]مجری[ یک آیه یا دو آیه را بیان 
می کند، همان اندازه هم مغتنم است. این کاری است که 
الان در رادیو تلاوت انجام می گیرد. ش��بیه این را قبل از 
انقلاب بنده در جلساتی که درباره  مسائل قرآنی صحبت 

می کردم، انجام می دادم.

مدیرپخششبکهنسيمتعليقشد
مدیر پخش ش��بکه نسیم س��یما به  دستور محسن 
برمهانی معاون سیما تعلیق شد. به گزارش »وطن امروز«، 
در پی پخش تصاویر نامتعارف در یکی از برنامه های نوروزی 
شبکه نسیم، بر اساس شنیده ها، مدیر پخش شبکه نسیم 

به  دستور معاون سیما تعلیق شد.
ب��ا توجه ب��ه اتفاق خارج از ع��رف رخ داده در پخش 
برنامه »چهار ش��گفت انگیز« از آن شبکه، ضمن توبیخ 
کتبی، برمهانی در دستوری به خوشرو مدیر شبکه نسیم 
خواستار تعلیق مدیر پخش شبکه، اخراج مسؤول بازبینی 
)و بازبین( شبکه و جریمه، توبیخ و تغییر تهیه کننده برنامه 
شد. همچنین معاون سیما تاکید کرد اقدام حقوقی لازم 

درباره عامل خطای صورت گرفته انجام شود.
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دعاى روز چهاردهم ماه رمضان

 »محفل« بزرگ ترین برنامه قرآنی رس��انه ملی ویژه 
نوروز و رمضان اس��ت که با فضایی نوآورانه تولید ش��ده 
و ب��ا حضور قاریان و حافظان برتر قرآن و اس��تعدادهای 
برت��ر قرآنی ایران و جهان، ارائه هایی هنرمندانه و دیدنی 
را از قاب شبکه سوم سیما به خانه های مردم برده است.

 حجت الاسلام والمسلمین قاسمیان، حامد شاکرنژاد، 
احم��د ابوالقاس��می، رضوان درویش از کش��ور س��وریه 
و حس��نین حلو از کش��ور عراق، کارشناس��ان ایرانی و 
بین المللی برنامه »محفل« هس��تند و اجرای این برنامه 

را رسالت بوذری بر عهده دارد.
زمان پخش این برنامه شب های ماه مبارک رمضان 
قبل از افطار از شبکه 3 و ساعت 23 از شبکه قرآن است.

ب��ه تعبی��ری ش��اید »محف��ل« را بت��وان رنس��انس 
برنامه سازی برای ماه رمضان با هدف جمع کردن نخبگان 
قرآن��ی دانس��ت. »محفل« یک برنامه کام��لا متفاوت با 

دکوری به دور از کلیشه های مرسوم برای این ایام است 
و همین امر بیانگر این اس��ت که سازندگان این برنامه با 
فکر و ایده جدید وارد عمل شده اند. در این برنامه شاهد 
نوعی برنامه س��ازی جدید با میزبانی ۵ نفر از مش��هوران 
قرآن��ی هس��تیم و این موضوع برای نخس��تین بار بعد از 
انقلاب اس��ت. محفل یک برنامه تلویزیونی ساده نیست، 

بلکه محلی برای بررسی دستاوردهای قرآنی است.
»وطن امروز« به همین بهانه با »سیدمحمدحس��ین 
هاش��می گلپایگانی« تهیه کننده و »احمد ابوالقاسمی« 
از داوران برنامه گفت وگو کرد. احمد ابوالقاس��می، قاری 
و اس��تاد قرآن ک��ه به گفته خودش، ش��هادت برادرش 
در راهی که قدم برداش��ته اس��ت، تاثیر بسزایی داشته 
و همی��ن ام��ر باعث ش��ده در راه قرآن صاحب س��بک 
ش��ود، در برنامه »محفل« به عنوان میزبان حضور دارد. 
وی می گوید:»محفل« برنامه ای اس��ت که مانند آن در 
تلویزی��ون کمتر اجرا ش��ده و به ای��ن دلیل که در یک 
شبکه پرمخاطب به نمایش درآمده، مورد استقبال قرار 
گرفته اس��ت. شاید تاکنون مخاطبان تلویزیون آنقدر به 

طور جدی بیننده  یک برنامه قرآنی نبوده اند اما این بار 
با وجود محفل، بس��یاری از م��ردم مخاطب یک برنامه 
قرآنی ش��ده اند و آن را به طور ج��دی دنبال می کنند. 
یک��ی از معیارهای بازخوردهای ای��ن برنامه، نگاه مردم 
به من اس��ت. تا قبل از ای��ن برنامه در جمع های قرآنی 
که وارد می ش��دم درصد کمی از مردم مرا می شناختند 
و با من تعامل داش��تند اما این ش��ناخت به درصد قابل 
قبولی رس��یده و این نش��ان می دهد این برنامه بخوبی 

دیده شده است.
وی ادام��ه می دهد: خوش��بختانه این برنامه پیوندی 
بی��ن اهالی حرفه ای ق��رآن و عموم م��ردم ایجاد کرده 

اس��ت. تا قب��ل از این برنام��ه مردم بعضا 
فاصله  و حریمی بین خودشان و 
قش��ر مذهبی و قرآنی می دیدند 

و همین باعث ش��ده بود فضا برای 
هر دو طرف کمی سخت شود اما بعد 

از محف��ل مردم دیدش��ان به اهالی قرآن 
تغییر کرده اس��ت. یک��ی از نکات دیدنی 

و ج��ذاب برنامه ش��وخی های ما اس��ت و این را به دید 
مخاطبان رس��اند که اهل قرآن بسیار دل زنده هستند و 
افرادی که به هر نوعی با قرآن در ارتباطند، دارای یک 
شور و نشاطی هس��تند. این اتفاق، اهالی قرآنی جامعه 
را به عموم مردم بسیار نزدیک کرد، به طوری که بعضا 
درباره ش��وخی های برنامه با ما صحبت می کنند و این 

برای شان جذاب است.
»محفل«پيونداهالیقرآنومردم ■

ابوالقاس��می تصریح می کن��د: »محفل« در بخش 
اول تعریفی برای فعالیت های قرآنی داش��ته است، به 
طور مثال قاری را به طور واضح معرفی کرده اس��ت. 
مهم ترین نکته ای ک��ه در برنامه محفل رخ داده، این 
است که توجه مخاطبان را به آیات قرآن جلب کرده؛ 
زمانی که تعاریف قرآنی برای مخاطب ش��کل بگیرد، 
نح��وه گوش دادن آنها نیز ف��رق خواهد کرد و توجه 
بیشتری به قرآن خواهند داشت. »محفل« سطح توقع 

مردم را بسیار بالاتر برد.
وی درب��اره ترکیب میزبانان برنامه محفل هم توضیح 
می دهد: ترکیب میزبانان این برنامه بس��یار درست بود، 
من به عنوان کس��ی که ش��اگردان زیادی در این حوزه 
داش��ته ام و س��ن و سال بیش��تری نس��بت به سایرین 
داش��ته ام، یک حس اعتمادی را جلب کرده بودم؛ حامد 
شاکرنژاد به عنوان یک شخصیت جذاب و توانمند، حاج 
آقا قاس��میان به عنوان ی��ک روحانی و عالم مذهبی که 
البته حضور حاج آقا قاس��میان ب��ه رعایت برخی اصول 
و دق��ت به معانی و مفاهیم ق��رآن و اینکه این برنامه از 
خط��وط قرمز عبور نکند، بس��یار کمک کرد و همچنین 
حضور »رضوان درویش« و »حسنین الحلو« که نمادی 

از جامعه مسلمانان در سطح جهان هستند.
وی می گوی��د: مطمئ��ن باش��ید تمام کش��ور ها از 
»محف��ل« تقلید خواهند کرد. همان طور که در بعضی 
برنامه ه��ا، از برنامه ه��ای خارجی تقلید ش��ده اس��ت، 
ای��ن بار از »محف��ل« کپی برداری خواهد ش��د و باید 
این اتفاق بیفتد. این پیش��تازی ایران بس��یار قیمتی و 

ارزشمند است.
قرآننقطهاشتراكمابود ■

وی در پایان می گوید: تیم برنامه ساز محفل بسیار خوب 
بودن��د و م��ا در این م��دت کوتاه 
با ه��م پیون��د خوردیم. حس 
خوبی بین این تیم و داوران و 
حتی شرکت کنندگان وجود 
داشت و به خاطر این بود که 
همه اهل قرآن 
بودی��م و این 
نقطه اشتراک 

ما بود.

گروهفرهنگوهنر:رئیس رسانه ملی در گفت وگو با جمعی 
از گویندگان نام آشنا و باسابقه رادیو، از جایگاه وزین این رسانه 
ماندگار و بزرگان آن تجلیل کرد. پیمان جبلی در ضیافت افطار 
دوش��نبه ۱۴ فروردین، در سالن مذاکرات مرکز همایش های 
بین المللی، میزبان گویندگان و هنرمندان رادیو بود و در جریان 

نظرات آنان در زمینه مسائل گوناگون این حوزه قرار گرفت.
وی همچنین در بخش��ی از این دیدار با قدردانی از حضور 
پیشکسوتان رادیو و ابراز افتخار از شروع کارش در رسانه ملی با 
رادیو، بیان کرد: حضور شما در این جمع برای من یادآور شروع 
کارم در صداوسیما و شاگردی در محضر پیشکسوتان خبر رادیو 
از جمله حاج حسین نادری، ناهید تاج نیا و خانم باقری است که 

امیدوارم حق شاگردی این بزرگواران را ادا کرده باشم.
جبلی افزود: واقعیت این است که رادیو همواره برای مردم و 
مخاطبان در جایگاهی وزین و جاافتاده قرار دارد. شاید به نظر 
بیاید که با ورود تلویزیون از جایگاه رادیو کاسته شد یا همیشه 
این نگرانی وجود داش��ته که تلویزیون، فضای مجازی و دیگر 

رسانه ها جای رادیو را گرفته است اما تجربه صد سال اخیر نشان 
می دهد هیچ رسانه ای جای رسانه دیگر را نمی گیرد. این اتفاقات 
هم که در فضای عمومی رسانه ها شاهدیم، فقط مختص صدا 
و سیمای جمهوری اسلامی ایران نیست بلکه این بحرانی است 

که در دنیای برودکست به وجود آمده است.
جبل��ی در توضیح این مطلب با ذکر مثالی بیان کرد: چند 
سال پیش یکی از روزنامه های پرتیراژ دنیا اعلام کرد از این پس 
فقط نسخه الکترونیک منتشر می کند و نوع دیگری از رسانه را 
تجربه خواهد کرد اما این اتفاق به این معنی نیست که بگوییم 
ژورنالیسم از بین رفته است. موضوع این است که اکنون میدان 
رسانه عوض شده و به همین  منوال اگر چه فناوری های جدید 
رادیو و تلویزیون سنتی را به چالش کشیده اند اما هیچگاه این 

جایگاه از بین نرفته و نخواهد رفت.
رئیس سازمان صداوسیما تاکید کرد: در دوره جدید رسانه 
ملی اصلاً اینگونه نیست که رادیو در حاشیه باشد. به قول حافظ؛ 
از صدای سخن عشق ندیدم خوش تر / یادگاری که در این گنبد 

دوّار بماند؛ این نش��ان می دهد صداست که از هر یادگاری در 
این گنبد دوار ماندگارتر است. جبلی با بیان اینکه کار رادیو به 
مراتب سخت تر از تلویزیون است، تأکید کرد: کار یک هنرمند 
رادیویی به قدری ظریف و خلاقانه است که می تواند به صدا جان 
ببخش��د و صدا را دیدنی کند. رادیو همیشه آفریننده، خلاق، 
نوآور و الهام بخش بوده و بس��یاری از بزرگان تلویزیون از رادیو 
برآمدند. اگر امروز بسیاری از هنرمندان در تلویزیون موفق اند، 
ریشه شان در رادیو بوده و بخشی از توانمندی های رادیویی شان 
را تصویری کرده اند. وی با اشاره به مشکلات هنرمندان رادیو از 
جمله مشکلات ناترازی در پرداخت ها میان هنرمندان رادیو و 
تلویزیون و شهرستان ها، تصریح کرد: عزم مان را جزم کردیم که 

به رادیو توجه جدی داشته باشیم.
این نشس��ت صمیمی با حضور گویندگان پیشکس��وت و 
جوانی همچون حمید منوچهری، اصغر سمس��ارزاده، عباس 
محبی، امیر پارسی، داوود نماینده، شمسی فضل اللهی، عذرا 
وکیلی، منوچهر آذری، بیوک میرزایی، بهروز رضوی، شهین 

نجف زاده، رامین پورایمان، داوود حیدری، علیرضا جاویدنیا، 
رضا خضرایی، فاطمه آل عباس، لاله اکبری، مصطفی ابراهیمی، 
پیمان طالبی، علیرضا کنگرلو، وحید رونقی، مهبد قناعت پیشه 

و فریبا باقری برگزار شد.
این هنرمندان با رئیس صداوس��یما و همچنین با یکدیگر 
وارد گفت وگو ش��دند و درباره دغدغه های ش��ان از جمله لزوم 
توجه به اهالی رادیو و دیدارهای بیشتر رئیس صداوسیما با آنها 
و دیگر نکات مرتبط حوزه کاری شان گفتند. رئیس رسانه ملی 
و معاون صدا هم در پایان پاسخگوی این نظرات، پرسش ها و 

پیشنهادها بودند.

رئيسرسانهملیدردیدارباگویندگانوهنرمندان:

حقوقرادیوییهازیادمیشود

عضو مجلس خبرگان رهبری با اشاره به اینکه اصل منکر 
اقامه آن و بعد اشاعه و ارتکاب است، گفت: نمی توان با کسانی 
که ارتکاب منکر می کنند درگیر شد؛ اما با شبکه اشاعه و اقامه 
آن درگیر نش��د. این درگیری ناموفق است. به گزارش »وطن 
امروز«، آیت الله سیدمحمدمهدی میرباقری در برنامه »مضیف« 
که هر شب از ساعت 23 از شبکه های سپهر و حبیب با اجرای 
سیدجواد پرئی، شاعر آیینی از کربلای معلی پخش می شود، در 
پاسخ به این سوال که با اتفاقات کنونی یک عده از روی لجاجت 
و محاجه، حجاب را تحت الشعاع قرار می دهند؛ از طرف دیگر 
دستگاه های نظارتی اعلام می کنند راننده تاکسی یا رستوران دارها 
اگر قانون حجاب را رعایت نکنند، جریمه می شوند. در مقابل 
آنها هم می گویند مترو برای حاکمیت است، چرا در آنجا هم 

رعایت نمی شود؟ وی با اشاره به 
اینکه اصل منکر، اقامه آن است، 
بعد اش��اعه و پس از آن ارتکاب، 
اظهار داشت: نمی توان با کسانی 
که ارتکاب منکر می کنند، درگیر 
شد اما با شبکه اشاعه و اقامه آن 
درگیر نشد. این درگیری ناموفق 
است، البته نمی گویم این را رها 

کنید، زیرا هر کسی به اندازه جرمش باید مجازات شود.
بیحجابیوبیعفتیامروزحاصل4دههپيادهسازیالگوی ■

توسعهغرباست
وی ادامه داد: اگر به کسی که اقامه بی عفتی می کند، مدال 

کارشناسی ارشد و دانشمند دهید 
و به یک خانم که به یکی از لوازم 
آن منتهی اس��ت، لقب عامل به 
منکر دهید، قابل دفاع نیس��ت. 
کسانی که ۴ دهه است زیرپوستی 
در کشور ما تصمیم گیری می کنند 
تا الگوی توسعه غربی در کشور ما 
پیاده شود، امروز در حال چیدن 
میوه های خود هستند. میرباقری تصریح کرد: چرا آن افراد را 
رها می کنیم و یک جوان را می گیریم؟ این ظلم به این جوان 
است. عضو مجلس خبرگان رهبری با اشاره به اینکه متاسفانه 
در کشور ما تصمیم سازی روشن و شفاف نیست، گفت: ۴ دهه 

است افرادی تصمیم های غلط می گیرند و کشور را به لبه بحران 
می برند؛ دولت ها را از کار می اندازند و خودشان سان می بینند و 
هنوز هم محترم هستند. زمانی هم که مساله ای پیش می آید، 
باز هم اینها را برای مشورت صدا می زنیم. وی با بیان اینکه یک 
پزشک محترم در کشور ما اگر ۴۰ سال درس خوانده باشد اما 
2 مرتبه خطای مرتکب به مرگ کند، حتی خطایی که عمدی 
هم نباشد، به او اجازه طبابت نمی دهند، گفت: چرا برای طبیب 
اینطور است اما برای یک کارشناس اقتصاد که ۴۰ سال است با 
تصمیم های خود بحران می آفریند، اینگونه رفتار نمی کنیم و او 
را هنوز کارشناس می دانیم و از او راه حل می گیریم؛ در حالی که 
هیچ گاه نتیجه تصمیم های خود را بر عهده نمی گیرد و همیشه 

به مجریان اشکال می گیرد.

آیتاللهميرباقری:

بیحجابیامروزحاصل4دههپیادهسازیالگویتوسعهغرباست

محمدعلی میرزایی
روزنامه نگار

تهیه کننده  هاش��می گلپایگانی«  »سیدمحمدحسین 
برنامه درباره ایده اولیه آن می گوید: ایده محفل از آنجایی 
آمد که ما به دنبال ساخت برنامه ای بودیم که با محوریت 
قرآن باش��د. برداش��ت ما این بود که به هر حال قرآن از 
برنامه های تلویزیونی فاصله دارد و برنامه قرآنی شکیل و 
درخور شأن قرآن در تلویزیون جمهوری اسلامی نداریم. 
م��ا به دنبال این بودیم که برای ماه مبارک رمضان، یک 
برنامه قرآنی با مخاطب بالا و جذاب داشته باشیم. ما به یک 
قاری جوان نیاز داشتیم که نسل جوان به این موضوع توجه 
کنند و البته بس��یار خوشخوان و توانمند باشد که آقای 
حامد شاکرنژاد را انتخاب کردیم. نیاز به یک پیشکسوت 
حوزه قرآن داش��تیم که حاج احمد ابوالقاسمی را انتخاب 

کردیم که البته بسیار قاری خوبی هم هستند. 
دنب��ال یک روحانی بودیم ت��ا در عین اینکه قرائت و 
ت��لاوت قرآن داریم، مفاهیم ق��رآن را انتقال بدهد که به 

حاج آقا قاس��میان رسیدیم که یک روحانی هستند که با 
نسل جوان در ارتباطند و خودشان دانشگاهی هستند 

و در دانشگاه شریف درس خوانده اند.
وی ادام��ه می دهد: با توجه به این اس��تدلال 
که قرآن زبان مشترک جهان اسلام است و همه 

مس��لمانان در قرآن اتفاق داریم، نماینده هایی 
از 2 کش��ور به عنوان میزبان داش��تیم. 

آقای حسنین الحلو از کشور دوست و 
همسایه یعنی عراق در برنامه حضور 
داشتند که خود ایشان به عنوان یک 
چهره تلویزیونی در عراق ش��ناخته 
ش��ده اند و تحت عنوان مجری در 
برنامه وجیها بالحسین حضور دارند 
و کاملا با فضای برنامه س��ازی آشنا 

هس��تند. آقای رض��وان درویش هم 

یک انش��ادخوان و اس��تاد لحن شناخته ش��ده در جهان 
اسلام هستند.

گلپایگان��ی درباره معیار های انتخاب س��وژه 
تصریح می کند: م��ا از مصاحبه با حدود ۱8۰۰ 
سوژه از سراسر جهان به این ۱۵۰ سوژه رسیدیم 
و معی��ار اصلی ما برای نهایی کردن س��وژه ها و 
ش��رکت کنندگان علاوه ب��ر قرآنی بودن، 
جذاب بودن سوژه هاس��ت. به هر حال 
»محفل« برنامه ای اس��ت که پیش از 
افطار پخش می شود و تبعا باید دارای 
جذابیت بالایی باشد تا مخاطب برنامه 

را ببیند و دنبال کند. 
جذاب بودن سوژه ها برای ما خیلی 
مه��م بود. م��ا هم��واره نگ��ران بودیم 
»محفل« به س��مت یک برنامه س��رد و 

غیرجذاب ب��رود. در برنامه های مداحی و مذهبی به هر 
حال با لحن ها و س��بک های مختلف، شعرها و متن های 
مختل��ف و اکت های زیاد می توان جذابیت ایجاد کرد اما 
در ح��وزه قرآن به خاطر وج��ود چارچوب های خاص و 
البته زیاد، محدودیت زیادی وجود دارد و بشدت نگران 
غیرج��ذاب بودن برنام��ه بودیم. مردم هم به یکس��ری 
برنامه های گفت وگو محور پیش از افطار عادت کرده بوند 
و ای��ن تفاوت هم برای ما نگران کنن��ده بود اما به لطف 
خدا و قرآن، محفل بس��یار دیده شد و مخاطبان زیادی 
را ب��ه خودش جذب کرد و امیدواریم تا پایان برنامه این 
اس��تقبال ادامه داشته باشد. همچنین ساخت فصل های 
بعدی »محفل«، تصمیم مدیران شبکه و تلویزیون است 
و به خاطر بازخوردها و استقبال ها از برنامه گویا تصمیم 
بر این است که برای ماه مبارک رمضان  سال آینده هم 

»محفل« داشته باشیم.

ساختفصلهایدیگر»محفل«

گزارش»وطنامروز«دربارهبرنامهپرمخاطبوجذاب»محفل«كهاینروزهاازشبکه3سيمارویآنتنمیرود
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